



MAHKAMAH WP KUALA LUMPUR

KENYATAAN TAWARAN

Pembekal adalah dipelawa daripada Syarikat-syarikat yang berdaftar dengan KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA dalam kod bidang yang berkaitan dan kriteria berkaitan seperti berikut:

KETERANGAN TAWARAN : PENYELENGGARAAN DAN PENAMBAHBAIKAN MAHKAMAH-MAHKAMAH PEMBINAAN DI KOMPLEKS MAHKAMAH KUALA LUMPUR – PERKAKASAN ICT SAHAJA

JENIS TAWARAN : Terbuka

KOD BIDANG :

Kod Bidang	Bidang	Sub Bidang	Pecahan Sub Bidang
21 01 05	ICT (INFORMATION COMMUNICATION TECHNOLOGY)	PERALATAN DAN KELENGKAPAN KOMPUTER, PERKAKASAN DAN KOMPONEN	TELECOMMUNICATION/NETWORKING-SUPPLY PRODUCT,INFRASTRUCTURE, SERVICES INCLUDING MAINTENANCE
21 01 04	ICT (INFORMATION COMMUNICATION TECHNOLOGY)	PERALATAN DAN KELENGKAPAN KOMPUTER, PERKAKASAN DAN KOMPONEN	SOFTWARE/SYSTEM DEVELOPMENT/CUSTOMIZATION AND MAINTENANCE
21 01 03	ICT (INFORMATION COMMUNICATION TECHNOLOGY)	PERALATAN DAN KELENGKAPAN KOMPUTER, PERKAKASAN DAN KOMPONEN	COMPUTER SOFTWARE, OPERATING SYSTEM, DATABASE, OFF-THE-SHELF PACKAGES INCLUDING MAINTENANCE
21 01 01	ICT (INFORMATION COMMUNICATION	PERALATAN DAN KELENGKAPAN	HARDWARE (LOW END TECHNOLOGY)

	TECHNOLOGY)	KOMPUTER, PERKAKASAN DAN KOMPONEN	
21 01 06	ICT (INFORMATION COMMUNICATION TECHNOLOGY)	PERALATAN DAN KELENGKAPAN KOMPUTER, PERKAKASAN DAN KOMPONEN	DATA MANAGEMENT -PROVIDE SERVICES INCLUDING DISASTER
21 01 02	ICT (INFORMATION COMMUNICATION TECHNOLOGY)	PERALATAN DAN KELENGKAPAN KOMPUTER, PERKAKASAN DAN KOMPONEN	HARDWARE (HIGH END TECHNOLOGY)

TARIKH MULA TAWARAN : 11/06/2024

TARIKH TUTUP TAWARAN : 04/07/2024

TEMPOH SAH LAKU : 180

LOKALITI :

Semua Negeri

Pembekal yang berminat adalah diwajibkan hadir ke sesi lawatan tapak dan taklimat pada ketetapan berikut:

Perincian Taklimat

Perihal	Tarikh / Masa	Lokasi	Pegawai Penyelaras	Kehadiran Maksima
MASA PENDAFTARAN 11.00 PAGI MASA TAKLIMAT 12.30 TENGAH HARI. PENYELENGGARAAN DAN PENAMBAHBAIKAN MAHKAMAH-MAHKAMAH PEMBINAAN DI KOMPLEKS MAHKAMAH KUALA LUMPUR – PERKAKASAN ICT SAHAJA. HANYA PENAMA YANG TERCATAT DI DALAM SIJIL AKUAN PENDAFTARAN SYARIKAT KEMENTERIAN KEWANGAN (MOF) BOLEH MENGHADIRI TAKLIMAT DAN	13/06/2024 11:00 AM	ARAS 7, RUANG LEGAR UNIT PERPUSTAKAAN MAHKAMAH KUALA LUMPUR, KOMPLEKS MAHKAMAH KUALA LUMPUR, JALAN SULTAN ABDUL HALIM, W.P. KUALA LUMPUR,	HASFARIZAN BIN ABU BAKAR DAN SHAIRUL AZIZI BIN HAMID	2

LAWATAN TAPAK. WAKIL ADALAH TIDAK DIBENARKAN. SILA BAWA BERSAMA SIJIL MOF SERTA SSM YANG ASAL DAN SALINAN SEMASA PENDAFTARAN. (SALINAN TIDAK AKAN DIKEMBALIKAN).	50506 KUALA LUMPUR, WILAYAH PERSEKUTUAN KUALA LUMPUR		
--	--	--	--

Syarikat/Firma/Koperasi/Pemilikan Tunggal hendaklah mengambil perhatian bahawa setiap transaksi melalui Sistem ePerolehan akan dikenakan fi perkhidmatan sebanyak 0.8% (kosong perpuluhan lapan peratus) mengikut setiap nilai invois yang dikemukakan kepada Kerajaan tertakluk kepada had maksimum RM 9,600.00 (Ringgit Malaysia: Sembilan Ribu dan Enam Ratus) bagi invois yang bernilai RM 1.2 juta (Ringgit Malaysia: Satu Juta Dua Ratus Ribu) atau lebih.